
 

Notulen Voorzittersoverleg 13 november 2023, Tegelen 
 

Aanwezig : Arnhem, Baarlo, Baexem, Ell, Grathem, Grefrath, Heeze, Hegelsom, Helden, Hoogeloon, 

Kessel, Kronenburg, , Leveroy, Loosbroek, Maasbree, Ospel, Sevenum, Stramproy en Tegelen. 

Afwezig: Bree, Eten-Leur, Heythuysen, Liempde, Meijel, Melderslo, Neer, Olland, Roggel, Schijndel 

en Willich. (Met of zonder afmelding) 

Aanwezige bestuursleden: Eric Kleynen (voorzitter), Theo Geenen, Reinier Hoftijzer (notulist). Marc 

van de Korput is vanwege ziekte afwezig. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Opening en vaststellen agenda 
Eric Kleynen opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Er zijn ook een aantal 

afmeldingen binnen gekomen. Er zijn geen aanvullingen voor dit overleg. 

De agenda wordt vastgesteld zoals deze voorligt. 

Telsysteem 
Door Eric Kleynen wordt een update gegeven over de overgang naar het nieuwe telsysteem. Door 

verschillende redenen is dit niet goed gelopen. Zowel van de kant van Mediamens als vanuit het 

bestuur. De planning is nu, na overleg met Mediamens en Jo van Hoof, dat in januari 2024 voor de 

aanvang van de lopende competitie heel ingevoerd kan zijn. Jo van Hoof zou ook graag willen dat 

vanuit de Commissie Wedstrijden meer direct met Mediamens zou kunnen regelen. Het bestuur zal 

dit eerst intern bespreken. 

Bekerloting 
De bekerloting heeft dit jaar openbaar plaatsgevonden maar de belangstelling van niet direct 

betrokken verenigingen met deze trekking was minimaal. Eric Kleynen stelt de vraag of dit voor 

volgend jaar ook zo moet worden gedaan. Want het is een inspanning voor de bond waar weinig 

respons op is. Gerard Reijnders stelt voor om elk jaar een vereniging uit te nodigen om de trekking 

bij te wonen. Jo van Hoof zegt dat dit voor de eerste trekking een goed optie is. Tom Klerken stelt 

voor om meer gebruik te maken van sociale media bij de trekkingen. Op de stemming die hierop 

volgt is de meerderheid voor een open loting per onderdeel. Voor de optie openbaar + teams is een 

minderheid voor. 

Een ander punt wat door Jo van Hoof naar voren wordt gebracht is de optie voor het thuisspelen. Uit 

de stemming onder de aanwezigen bleek dat een meerderheid ervoor is dat de in de eerste ronde de 

laagst geklasseerde het thuisvoordeel heeft. Dit zal een jaar worden geprobeerd. 
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Deze punten zullen op de ALV in Stramproy worden medegedeeld door de voorzitter. 

Beleidsplan 2024 
De voorzitter bedankt Mart Duijff, Reinier Hoftijzer en Marc van de Korput voor hun inzet om het 

beleidsplan 2024 weer klaar te krijgen. 

Reinier Hoftijzer geeft een korte toelichting bij het voorliggende plan dat zich dit jaar beperkt tot een 

aantal behapbare kerntaken. Deze punten zijn: 

- Bestuur en organisatie 

- Communicatie en website 

- Financiën 

- Spelregels en baanmeester 

Verder wordt een korte toelichting gegeven bij het borgingsplan van KIEN voor het plaatsen van 

beugelen op de lijst van Nederlands Immaterieel Erfgoed. Naar aanleiding hiervan wordt gevraagd 

waar het document is dat door de NBB en KIEN is ondertekend. Dat had ook op de website kunnen 

staan. Eric zal dit uitzoeken. 

Er waren verder geen inhoudelijke vragen en opmerkingen over dit beleidsplan zodat het kan 

worden voorgelegd aan de ALV ter besluitvorming. 

90 jaar beugelen 
Door de commissie PR & Historie is gewerkt aan de viering van 90 jaar georganiseerd beugelen in 

Nederland. De eerste NBB is in december 1912 opgericht. Vanuit de verenigingen is er weinig 

respons geweest op de oproep om hieraan mee te werken. Het is de vraag of we dit met alle 

betrokkenen moeten vieren of alleen met de vrijwilligers van de bond. Het merendeel van de 

aanwezigen vindt echter wel dat dit wel gevierd moet worden. Volgens de commissie PR zou dit 

goed kunnen worden georganiseerd kort na het einde van de competitie in 2024. 

Het besluit voor de viering zal worden genomen op de ALV in Stramproy. 

Externe ondersteuning 
Doordat een aantal bestuursfuncties niet zijn ingevuld komt het bestuur capaciteit te kort om alle 

taken goed te kunnen uitvoeren.  Om hiervoor een oplossing te vinden zou hulp gezocht kunnen 

worden bij externe organisaties. De aanwezigen zien dit probleem ook. Bij de meeste verenigingen is 

de bestuur bezetting ook een probleem. Als het binnen de begroting past wat betreft de kosten 

moet het een goede mogelijkheid zijn. Maar het moet wel met kennis van zaken gedaan worden. 

Een peiling onder aanwezigen gaf aan dat er een meerderheid is voor externe ondersteuning. Dit zal 

ook zo aan de ALV worden voorgelegd. Op de begroting van 2024 is hier al een post voor vastgelegd. 
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Rondvraag 
- Hegelsom, Op een telefoon met Android is het niet mogelijk de uitslagen op de website te 

volgen. Dit zou aan Mediamens moeten worden voorgelegd. 

- Baexem, Hoe is de bestuursaansprakelijkheid geregeld. Wat is de rol van de bond hierin. Eric 

geeft aan dat het bestuur dit aan het onderzoeken is en daarop terug zal komen. Hoe staat 

het verder met de gedeeltelijke vergoeding van de bond (€ 200,-) bij de aanpassing van de 

statuten. Eric geeft aan dat dit naar verwachting aan het einde van dit jaar zal gebeuren. 

- Helden, de volgende punten: 

o In de reglementen van de middagcompetitie is de leeftijdscategorie niet duidelijk 

aangegeven. Dit zal uitgezocht moeten worden. 

o Het gebruik van de “oude” namen van de verenigingen wordt niet meer gebruikt. 

Meestal alleen de plaats. ER moet gekeken worden of dit weer toegevoegd kan 

worden. Dit moet dan wel via Mediamens. 

o Waar blijft de bijdrage van de NBB bij de aanschaf van nieuwe apparatuur dit jaar. 

Dit wordt aan het eind van het jaar geregeld (Eric). 

- Sevenum, Ze hebben een oud telsysteem. Blijft dit nu nog werken. Door Eric wordt gevraagd 

via de mail deze problemen te melden. 

- Baarlo, heeft een verleden een andere opzet van de middagcompetitie aangekaart. Maar 

een voorstel is daar nog niet officieel voor ingediend. Eric vraagt dit te doen. Dan kan er 

actie ondernomen worden. 

- Maasbree, het verplaatsen van wedstrijden kan soms moeilijk zijn, zeker als er meerdere 

teams van dezelfde vereniging spelen. In principe (reglement) moet dit in overleg (mail) met 

de tegenstander geregeld worden. Maar dan kan soms vanaf geweken worden. 

Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng. En hoopt iedereen ook op de ALV in 

Stramproy te zien. 

De vergadering wordt door Eric gesloten om 21.35 uur. 

 

 


